
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 349
I oversendelsesbrevet til Retsudvalget med PET-chefens redegørelse fremgår
det, at Justitsministeriet har drøftet med PET, hvorvidt et scenarie, der ville in-
debære, at et arrangement søges placeret på et tidspunkt, hvor et medlem af
Folketinget med personbeskyttelse ikke vil kunne deltage, fremadrettet bør
kunne indgå i efterretningstjenestens overvejelser. Den daværende minister
skriver, at et sådant scenarie ikke for fremtiden bør indgå i efterretningstjene-
stens overvejelser, uden at det pågældende folketingsmedlem er orienteret
herom. Hvor lang tid har hhv. ministeren og ministeriet været bekendt med
den pågældende praksis i PET, da han giver den besked?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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